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radny Rady Miasta

Zapytanie

Wnoszę o naprawę nawierzchni na wysepkach pętli autobusowej przy                       
ul. Kołłątaja. 

Płytki chodnikowe w tym stanie stwarzają realne niebezpieczeństwo dla 
pasażerów korzystających z popularnego węzła przesiadkowego. 


